
اخبارخبر كوتاه
سهميه آسيايي روياي دست يافتي 

ترابي و قلي زاده سايپا را آسيايي مي كنند 

ماجرای هکِ دروغين؛ چشمی قهر کرده بود

محمدرضا واحدی

 در روز درخشش قلي زاده و ترابي سايپا يك 
در  سايپا   . شد  تر  نزديك  سهميه  گرفتن  به  پله 
مقابل نفت يك راه بيشتر نداشت و آن هم برد تيم 
با همين سايپا قهرمان  بود. علي دايي كه  افاضلي 
بار ديگر سايپا را  ليگ شده است مي خواهد يك 
پيكان  با  معلم  آقا  كه  اي  هفته  در   . كند  آسيايي 
نتوانست نتيجه بگيرد ، بهترين فرصت براي سايپا 
بود تا فاصله اي از رقيب خود براي گرفتن سهميه 
بگيرد. اين روزها در تيم علي دايي مثلثي قرار دارد 
قلي  بگيرد؛  سايپا  براي  را  سهميه  تواند  مي  كه   ،

زاده، ترابي و رمضاني.
تيم  از  كه  زاده  قلي  علي  و  ترابي  مهدي 
آمدند،  در  باشگاه  اين  عضويت  به  سايپا  جوانان 
شهريار  دست  عصاي  حساس  روزهاي  اين  در 
گل  اولين  بازي  اين  در  ترابي  مهدي  اند.  شده 
زاده  قلي  علي  ادامه  در  رساندو  ثمر  به  را  سايپا 
نيم  از  كه  رمضاني  ادامه  در  زد.  ديگر  گل  دو 
زد  را  تير خلاص  اضافه شده  تيم سايپا  به  فصل 

بيشتر  سهميه  گرفتن  براي  سايپا  تيم  اميد  تا   ،
سياه  مصاف  به  بعد  هفته  در  شود.سايپا  قبل  از 
جامگاني مي رود كه اولين تيم سقوط كننده به 
به مصاف گسترش  بعد  ليگ يك است. در هفته 

و   ، دارد  قرار  ميانه جدول  در  رود كه  فولاد مي 
مي  مقابله  خودروساز  تيم  ديگر  با  آخر  هفته  در 
به  پاياني  ماقبل  هفته  در  پيكان  تيم  البته  كند. 
براي  چيز  همه  شايد  و  رود  مي  استقلال  مصاف 

چنين  اين  اگر  و  شود  تمام  جلالي  مجيد  پيكان 
را  خودروسازان  آورد  شهر  ترين  ، حساس  نشود 
در  سهميه  گرفتن  براي  اخير  سال  چند  اين  در 

هفته آخر ليگ  شاهد هستيم . 
سايپا  باشگاه  مديريت  هم  و  دايي  علي  هم 
فرصتي  همچين  ديگر  شايد  دانند،  مي  خوب 
فصلي  در  نيايد.  پيش  سايپا  فوتبال  تيم  براي 
نبودند،  كه سپاهان و تراكتور آن تيم هاي آماده 
 ، داشت   زيادي  نشيب  و  فراز  خوزستان  فولاد 
براي تيمي مثل سايپا بهترين فرصت براي گرفتن 
ابراهيم  سايپا  نيمكت  در  است.  آسيايي  سهميه 
صادقي  يار قديمي نارنجي پوشان نيز حضور دارد 
. ابراهيم صادقي كه اولين سال مربيگري خود را 
تجربه مي كند اما به عنوان بازيكن نشان داده بود 
كه رهبر و مدير خوبي در تيم است و مي تواند به 
بازيكنان سايپا اين روحيه را بدهد براي جنگيدن 

و گرفتن سهميه آسيايي .
تيمي كه  ببينيم  بايد  اين سه هفته  در  حال 
سرشار از انرژي در اين هفته پاياني است مي تواند 

با سه برد به سوي آسيا برود؟

شفر  وينفرد  عجيب  تركيب  سياه جامگان،  و  استقلال  بازی  در 
به  نباشد و  تيم هميشگی  باعث شد استقلال آن  ابتدای مسابقه  در 
قولی آن صلابت بازی های قبل در اين تيم ديده نشود اما در بين دو 
نيمه اتفاقات عجيبی در رختكن رخ داد. پس از آنكه نيمه اول بازی 
بدون گل به پايان رسيد، در رختكن اميد ابراهيمی از شفر درخواست 
هافبك  درخواست  همين  بدهد،  بازی  اصلی اش  پست  در  را  او  كرد 
استقلال سرمربی آبی ها را وادار به عقب نشينی كرد و ابراهيمی به 
پست هافبك دفاعی رفت و چشمی كه با حضور منتظری و سهرابيان 
فرصت كرده بود به پست تخصصی برگردد دوباره مجبور شد در خط 

دفاع بازی كند! 
چه  هر  فصل  اين  در  اتفاقا  كه  چشمی  روزبه  به  اتفاق،  اين 
سرمربی آلمانی گفته انجام داده برخورد و اين بازيكن طبق اخباری 
كه خبرنگار نامه نيوز كسب كرده، قصد داشت رختكن آبی ها را ترک 

استقلال  نهايت  در  شدند!  كار  اين  از  مانع  ديگر  بازيكنان  اما  كند 
با نيمه اول و در حالی كه چشمی در  با تركيبی متفاوت  نيمه دوم 
دفاع وسط و منتظری در دفاع راست بازی كرد موفق شد همان تيم 

هميشگی شود و نتيجه خوبی بگيرد.
به  روزبه چشمی  بازی  پايان  از  بعد  بلافاصله  اتفاق  اين  از  بعد 
مقابل  از  عصبانيت  با  و  برداشت  را  خود  ساک  بازيكن  اولين  عنوان 
خبرنگاران حاضر در ميكسدزون آزادی عبور كرد و چند دقيقه بعد 
هم پستی از او در اينستاگرام منتشر شد كه در آن نوشته بود»بعضی 

مواقع بايد رفت!« 
مجازی  صفحات  در  دوستانش  طريق  از  بعد  ساعتی  چشمی 
عنوان كرد پيج او هك شده و يك ساعت بعد نيز در استوری نوشت 
يك  اينستاگرام  كه  می كند  باور  كسی  كمتر  اما  شده  حل  مشكل 
با  وقتی  واقع  در  چشمی  شود!  هك  ساعت  يك  برای  فقط  بازيكن 

تماس های بازيكنان روبه رو و كمی آرام شد اعلام كرد اينستاگرامش 
هك شده تا به نوعی قضيه جمع شود.

 گرشاسبی  و اميدوار 
به گشايش پنجره پرسپوليس 

مديرعامل پرسپوليس می گويد به بخشش 
 . است  اميدوار  فيفا  پرونده  در  ها  پرسپوليسی 
»حميد رضا گرشاسبی« با بيان اينكه وكيل بسيار 
خوبی استخدام شده و او تاكنون توانسته جلسات 
بسيار مثبتی را با مسئولان فيفا برگزار كند، گفت: 
برای پرونده »آنتونی گولچ« مدافع كروات پيشين 
به  توانستيم  و  كرديم  سفر  سوييس  به  تيم  اين 
جای 600 هزار دلار، 250 هزار دلار به اين بازيكن 
پرداخت كنيم و رضايتش را بگيريم. البته در همين 
زمان جلساتی را هم برای باز شدن پنجره نقل و 
انتقالات باشگاه برگزار كرديم كه اميدوارم هر چه 
سريعتر نتيجه آن اعلام شود. برای بخشيده شدن 
پرسپوليس به هيچ وجه نااميد نيستم و فراموش 
تر مهدی طارمی كه  نكنيد پرونده بسيار سخت 
اتفاقا به اين محروميت هم مرتبط است را با همدلی 
پشت سر گذاشتيم. گرشاسبی  در ادامه به زمان 
تمديد قرارداد بازيكنان پرسپوليس برای فصل آينده 
اشاره كرد و گفت: بعد از بازی با پديده در خصوص 
تمديد قرارداد ها صحبت خواهم كرد اما مشكل 
خاصی در اين باره وجود ندارد.ضمن اينكه طلب 
بازيكنان از فصل قبل و اين فصل پرداخت شده و 

هيچ مشكلی از اين جهت نداريم.

مسئله اصلی الان نمی توانم بازگو کنم
افتخاری: با شفر مشکل مالی نداريم

مديرعامل استقلالی ها می گويد با سرمربی 
اين تيم مشكل مالی ندارند و توافق آنها برای سال 
دوم 600 هزار دلار بوده است. سيدرضا افتخاری  
درباره تمديد قرارداد آبی ها با شفر گفت: در حال 
مذاكره با شفر هستيم و تا حالا به مشكل خاصی 
برخورد نكرديم و فكر هم نمی كنم برخورد كنيم. 
انشالله طی چند روز آينده قرارداد شفر قطعی می 
شود. البته  آقای شفر هنوز ليستی برای فصل بعد 
به ما نداده اما به او گفتم ليست بازيكنان مورد نياز 
خود را به ما بدهد كه او موكول كرد به بعد از تمديد 
قرارداد.  او ادامه داد: شفر هنوز به ما درخواست 
مالی نداده است. ما با ايشان مشكل مالی نداريم و 
قبل از اين هم با ايشان توافق كرده بوديم برای سال 
جديد 600 هزار دلار به او پرداخت خواهيم كرد و 

او هم پذيرفته است. 

شکايت ادينيو از باشگاه تراکتورسازی
مهاجم برزيلی تيم تراكتورسازی تبريز از اين 
باشگاه شكايت كرد.لوسيانو ادينيو، مهاجم باشگاه 
فوتبال تراكتورسازی تبريز كه از دريافت مطالبات 
خود از اين باشگاه نااميد شده دست به شكايت از 
تيم سابق خود زد. طبق اين شكايت كه از طريق 
فيفا  انجام شده، باشگاه تراكتورسازی بايد به شماره 
حساب تعيين شده  در نامه ای كه دريافت می كند، 
مطالبات بازيكن برزيلی سابق خود را پرداخت كند 
تا محروميتی  شامل حالش نشود. هنوز از باشگاه 
تراكتورسازی واكنشی به اين خبر مشاهده نشده 

است.

مجيد جلالی : رفتار کارلوس کی 
روش برای فوتبال ايران لازم است!

مورد  در  پيكان  سرمربی  جلالی  مجيد 
برنامه ارائه شده از سوی كارلوس كی روش برای 
خيلی  می كنم  فكر  گفت:  برتری  ليگ  تيم های 
ساعته  چند  ويژه  برنامه  يك  در  تا  باشد  خوب 
خيلی موشكافانه در مورد عملكرد فنی، رفتاری 
كار  اين  كنيم.  صحبت  كی روش  اجتماعی  و 
او در  فنی كه  كار  باشد.  راه گشا  بسيار  می تواند 
بسيار  فوتبال  نظر  از  انجام داده  اين هفت سال 
موجه و خوب بوده و حالا بايد ببينيم رفتارهای 
اجتماعی، رسانه ای و مصاحبه هايی كه كی روش 
خوب  اگر  خير؟  يا  بوده  خوب  می دهد  انجام 
كنند.  الگوبرداری  او  از  ما هم  مربيان  بايد  بوده 
برای  كی روش  اجتماعی  رفتار  نوع  اين  معتقدم 
اين فوتبالی كه ما داريم خوب است. آن را تاييد 
نمی كنم، اما می گويم يك مربی برای كاری كه 
انجام می دهد بايد تا جايی كه می تواند زياده خواه 
باشد. من الان نمی دانم وقتی يك مربی جوان از 
خير.  يا  است  خوب  كی روش  كار  می پرسد  من 
چه بگويم از نظر فنی هيچ كس نمی تواند منكر 
توانايی های او شود. كی روش خدمات زيادی به 

فوتبال ما ارائه داده است.

انتقاد حشمت مهاجرانی از کی روش
مهاجرانی: الگوی فوتبال ما عربستان نيست

ايران  فوتبال  ملی  تيم  پيشين  سرمربی 
برتر  ليگ  در  شاغل  ملی پوشان  است،  معتقد 

ايران، چيزی كمتر از لژيونرها ندارند.
با خبرنگار  حشمت مهاجرانی در گفت وگو 
به  واكنش  در  تسنيم  خبرگزاری  ورزشی 
مورد  در  كی روش  كارلوس  اخير  صحبت های 
برتر  ليگ  در  شاغل  ملی پوشان  آمادگی  سطح 
خصوصيات  با  حدودی  تا  من  گفت:  ايران 
مملكتم  فوتبال  ولی  هستم،  آشنا  كی روش 
در  دارم.  دوست  كی روش  از  بيشتر  خيلی  را 
بازی های دوستانه تيم ملی كه اخيراً برگزار شد، 
به خوبی ديديم كه بازيكنان شاغل در ليگ برتر 
به  پا  آنها  ندارند.  لژيونرها  از  دست كمی  ايران 
پای ديگر بازيكنان جنگيدند و دويدند.استخوان 
بازيكنانی كه در خارج  از  بندی اصلی تيم ملی 
از ايران بازی می كنند شكل می گيرد و فقط دو 
سه بازيكن ليگ برتری در تركيب تيم ملی قرار 
ايران هم شرايط  برتر  می گيرند. در ضمن ليگ 
بازيكنان گاهی  كه  و شما می بينيد  دارد  خوبی 
اوقات در فاصله پنج روز دو بازی انجام می دهند.

وی در ادامه اين گفت وگو خاطر نشان كرد: 
كه  می زند  مثال  را  عربستان  فوتبال  كی روش 
آنها  بازيكن را راهی اسپانيا كرده و ظاهراً  چند 
اضافه وزن هم پيدا كرده اند. البته بايد بگويم كه 
آقای كی روش! الگوی فوتبال ما عربستان نيست. 
بايد به كشورهای پيشرفته و صاحب نام نگاه  ما 
آسيا هستيم  اول   تيم  ما  بگيريم.  الگو  و  كنيم 
و مطمئناً در جام جهانی هم تلاش می كنيم تا 

نتايج خوبی بگيريم.

فکری سرمربی تيم فوتبال نفت مسجدسليمان: 

برای قطعی كردن صعود نیاز به ۸ امتیاز داریم

سرمربی تيم فوتبال نفت مسجدسليمان تأكيد 
كرد كه تيمش برای صعود قطعی به ليگ برتر بايد 

هشت امتياز ديگر بگيرد.
نفت  فعلی  شرايط  مورد  در  فكری  محمود 

را  تيم  اين  اينكه خيلی ها صعود  و  مسجدسليمان 
به ليگ برتر قطعی می دانند، گفت: هنوز صعود ما 
است.  مانده  باقی  ديگر  امتياز   12 و  نشده  قطعی 
اگر بخواهيم صعودمان را به عنوان تيم اول يا دوم 
قطعی كنيم نياز به كسب هشت امتياز ديگر داريم، 
بستگی  نيز  رقيبان مان  نتايج  به  موضوع  اين  ولی 
دارد. حتی اين امكان وجود دارد كه با كسب كمتر 
از هشت امتياز هم به ليگ برتر صعود كنيم. با اين 
برتر  ليگ  به  ما  صعود  هنوز  كه  بگويم  بايد  حال 

قطعی نشده است.
وی در مورد فصلی كه پشت سر گذاشته است، 
اظهار داشت: ما در نيم فصل دوم سال قبل با وجود 
حفظ  برتر  ليگ  در  را  تيم  داشتيم،  كه  مشكلاتی 
كرديم و برای فصل جديد هم كارمان را به موقع 
شروع كرديم. مديريت باشگاه نيز زمان را از دست 
نداد و وقتی ديدند كه نتايج خوبی گرفتيم قرارداد 
مرا تمديد كردند و همه چيز به موقع شروع شد. 
خوشبختانه تا اينجا هم خوب پيش رفتيم و فقط 

افُت كرديم،  بود كه كمی  نيم فصل دوم  در شروع 
ولی به مسير اصلی برگشتيم و صدر جدول را هم 

از دست نداديم.
در  مسجدسليمان  نفت  فوتبال  تيم  سرمربی 
خوب  هم  را   97 سال  ما  كرد:  خاطرنشان  پايان 
تا  آورديم  دست  به  پياپی  برد  دو  و  كرديم  شروع 
شرايط نفت مسجدسليمان بهتر شود. اميدواريم كه 
در چهار بازی باقيمانده هم امتيازهای لازم را كسب 

كنيم و در نهايت به ليگ برتر صعود كنيم.
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